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Sędziowie, kierownicy, kapitanowie i trenerzy klubów Serie A zebrali się

wczoraj na tradycyjnym spotkaniu w połowie sezonu. Odbyło się ono w

hotelu Hilton Rome Airport we Fiumicino o godzinie 11.00. Uczestniczyli w

nim także przedstawiciele Romy.

Zebraniu przewodził prezes Włoskiej Federacji Piłkarskiej Giancarlo Abete, a celem

spotkania było przedyskutowanie tematów technicznych dotyczących przebiegu

trwającego właśnie sezonu. Romę reprezentowali Fenucci, Baldini, Luis Enrique,

Totti i Scaglia.

 

A oto szczegółowa relacja ze spotkania i wypowiedzi uczestników:

 

10.35 – Pojawia się Damiano Tommasi, prezes Włoskiego Stowarzyszenia Piłkarzy.

Na prośbę dziennikarzy, tak komentuje dobrą passę Romy:

- Co mi się podoba w tej Romie? Że jest w niej dalej Luis Enrique… Znam włoską

piłkę i wiem, jak trudno jest tu trenerowi utrzymać się dłużej na ławce, niezależnie

od wyników. Cel Romy jest długo- a nie krótkoterminowy. Za kilka miesięcy

zobaczymy, jak daleko może zajść ta drużyna.

 

10.40 – Przyjeżdżają stopniowo kierownicy i kapitanowie zespołów z Serie A. Obecni

Rocchi, Tare, Pioi, Portanova, Allegri, Marotta i Buffon. Kierownik Juventusu zostaje

zapytany o transfery na linii Roma-Juve:

- Pizarro? Uważnie oceniamy wszystkie propozycje, które niesie ze sobą mercato,

żeby wzmocnić nasza kadrę. Amauri w Romie? Nie dostaliśmy ofert za piłkarza, choć

nie jest tajemnicą, że jego wartość rośnie. Krasic? Oceniamy kilka propozycji i

zdecydujemy razem z zawodnikiem.

 

10.45  - Pojawia się Francesco Totti, który szybko staje się ośrodkiem

zainteresowania wszystkich. Tak mówi o swoich relacjach z trenerem oraz

kontrakcie De Rossiego:
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- Feeling z Luisem Enrique był od zawsze. Wystarczyło poczekać. Przedłużenie

kontraktu De Rossiego? To kibic Romy. Ale on zdecyduje. Na ile ważne jest, że się

odblokowałem? To ważne zarówno dla mnie, jak i dal drużyny.

Nagranie z Tottim: http://www.laroma24.it/index.php?show=video&id=1511

 

11.00 – Na spotkaniu zjawia się trener Catanii, Vincenzo Montella, którego zespół

niedługo zmierzy się z Romą. Tak mówi o nadchodzącym meczu:

- Mecz z Romą? Dla mnie nie będzie to spotkanie jak wszystkie inne. Nie chodzi o

chęć rewanżu, ale o ducha rywalizacji, którego w sobie mam i zawsze miałem. Nowy

kontrakt De Rossiego?  To bardzo trudne pytanie. Mam szczerą nadzieję, że

przedłuży umowę z Romę, zwłaszcza dla kibiców. Sławne 7-0? Grałem, strzeliłem,

ale nie zadawałem sobie jakichś szczególnych pytań. Minęło od tego czasu wiele lat

i myślę, że to już za nami. Powrót Tottiego do strzelania bramek? Cieszę się ze

względu na Francesco. Na szczęście strzelił przed meczem z moją drużyną…

Nagranie z Montellą: http://www.laroma24.it/index.php?show=video&id=1512

 

Luis Enrique, wchodzą do sali konferencyjnej wraz z innymi uczestnikami, ze

śmiechem usprawiedliwia się, cytując napis z koszulki kapitana: Przepraszam za

spóźnienie.  Ale wodzirejem na tym spotkaniu jest Totti, który wymienia uściski i

żarty z Buffonem, Montellą, Di Natale i innymi. Przy bufecie, ktoś proponuje

kapitanowi: Napijemy się kawy?, a ten odpowiada: Jasne, jeśli płaci Montella. Sam

Montalla też jest w świetnym nastroju. Ej, Totò… troszkę Ci się przytyło!– żartuje z

Di Natale.

 

11.50 – Z dziennikarzami rozmawia trener Chievo Domenico Di Carlo:

- To było bardzo owocne spotkanie z sędziami i kierownikami. Ważne, żeby było

lepsze porozumienie i nad tym pracujemy. Sędziowanie we wczorajszym

meczu? Możliwe, że było kilka epizodów niezauważonych albo nie najlepiej

ocenionych, ale nic szczególnie głośnego. Roma zasłużyła na wygraną, choć i my

mieliśmy kilka okazji, żeby wyrównać.
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13.50 – Także Giancarlo Abete, prezes Federacji, wypowiada się na temat

przedłużenia kontraktu De Rossiego:

- Wierzymy, że De Rossi może grać dalej we Włoszech, naturalnie w Romie. Taką

nadzieję mają wszyscy kibice Romy. Musimy zatrzymywać naszych mistrzów, nawet

jeśli nasz kraj ma ekonomiczne problemy, a inni są silniejsi finansowo. Ważne jest,

żeby nasza liga zatrzymywała piłkarzy, którzy są punktem odniesienia w zakresie

wizerunku i umiejętności. Nasza liga musi utwierdzić swoją rolę lidera. Dlatego

mamy wielką nadzieję, że De Rossi zostanie we Włoszech. Bramy reprezentacji są

dla niego szeroko otwarte.

 

Na koniec wypowiada się także dyrektor generalny Romy, Franco Baldini:

- Unicredit to nasz partner i absolutnie nie ma powodu do niepokoju w związku z

trudną sytuacją w jakiej jest w tej chwili bank. Plotki o zmianie prezesa Romy?

Mamy już prezesa. Jest nim Thomas DiBenedetto i tak zostanie.

 

 

Zdjęcia ze spotkania:

http://www.lapresse.it/foto/sport/serie-a-incontro-tra-arbitri-dirigenti-capitani-e-

allenatori-delle-societa-1.108973#fotoselezionata

http://www.corrieredellosport.it/foto/calcio/serie_a/roma/2012/01/09-38915_0/Felicit

%C3%A0+Totti%3A+risate+e+scherzi+con+Buffon%2C+Ranieri+e+Di+Natale
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